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اولین بوتیک هتل کرمانشاه آماده 
افتتاح شد

 به گفته معاون ســرمایه گذاری اداره کل میراث 
فرهنگــی اســتان کرمانشــاه، اولیــن بوتیک هتل 
کرمانشــاه برای افتتاح آماده اســت. اصغر رشنو که 
سال گذشته از تلاش برای افتتاح اولین بوتیک هتل 
کرمانشاه در دهه فجر 1400 خبر داده بود، با اشاره 
به تاخیر در افتتاح این پروژه، اظهارکرد: خوشبختانه 
اولین بوتیک هتل کرمانشــاه در حــال حاضر آماده  
افتتاح اســت و در هفته گردشگری به بهره برداری 
خواهد رسید. وی تصریح کرد: این پروژه، بزرگترین و 
مجهزترین بوتیک هتل غرب کشور به شمار می رود 
که توسط مالک هتل کوروش کرمانشاه و از سرمایه 
گذاران حوزه گردشگری استان راه اندازی شده است.

معاون سرمایه گذاری استان کرمانشاه مساحت اولین 
بوتیک هتل کرمانشاه را حدود 1370 متر اعلام کرد و 
گفت: این پروژه در محل یکی از مدارس قدیمی شهر 
کرمانشاه واقع در خیابان شریعتی راه اندازی شده که 
توســط این سرمایه گذار خریداری و به بوتیک هتل 
تبدیل شــده است. وی اضافه کرد: سرمایه گذار این 
پروژه جمعا 28 میلیارد تومان اعتبار برای آن صرف 
کرده که از این میزان، هفــت میلیارد تومان کمک 
ما در قالب تسهیلات گردشــگری بوده است. رشنو 
در ادامه با بیان اینکه بزرگترین و مجهزترین بوتیک 
هتل غرب کشــور دارای 37 اتاق است، عنوان کرد: 
تمام خدمات استاندارد یک هتل در این مجموعه به 
گردشگران ارائه می شود. وی خاطرنشان کرد: پروژه 
بوتیک هتل کرمانشــاه قرار بود هفته دولت به بهره 
برداری برســد، اما باتوجه به لزوم رفع برخی نواقص 
جزیی مقرر شد که در هفته گردشگری افتتاح شود.

تکلیف مالکان اراضی کلاک بالا پس از 
20 سال مشخص می شود

سرپرست شــهرداری کرج از تصمیم گیری برای 
تعییــن تکلیف 47 مالک اراضی یک هکتاری کلاک 
بالا خبر داد.منوچهر غفاری در در جلســه بررسی و 
تعییــن تکلیف اراضی یک هکتــاری کلاک بالا که 
با حضور اســتاندار البرز برگزار شد، اظهار کرد: این 
اراضی ســال 81 به عنوان زمین معوض و از ســوی 
بنیاد مســکن به بخشــی از ســاکنان منطقه خاک 
سفید تهران واگذار شــده بود.وی  با اشاره به اینکه 
این زمین از وضعیت مناســبی برای ســاخت و ساز 
برخوردار نیســت، ادامه داد: کوهستانی و سنگلاخی 
بودن این زمین مشــکل بزرگی بــرای مالکان ایجاد 
کــرده و علاوه بر این، با توجه بــه خارج از محدوده 
قانونی شــهر بودن آن، امکان صدور مجوز ساخت و 
ســاز از سوی شهرداری برای متقاضیان وجود ندارد.

سرپرست شــهرداری کرج اضافه کرد: در کنار موارد 
فوق، این زمین در حریم و نزدیک به بستر رودخانه 
قرار گرفته و حتی صدور مجوز هم مشکلات خاصی 
بــه دنبال دارد چون در صورت وقوع حوادث طبیعی 
قطعا خســارات جبران ناپذیری به ساکنان تحمیل 
خواهد شــد.غفاری با بیان اینکه شهرداری به دنبال 
حل مشــکلات مالکان این زمین اســت، گفت: در 
این خصوص به همکاری بنیاد مســکن اســتان به 
عنوان متولی اصلــی واگذاری این زمین و همچنین 
تعامل ادارات کل راه و شهرســازی و منابع طبیعی و 
آبخیزداری نیاز داریم.سرپرست شهرداری کرج افزود: 
بدن شک با تعیین زمین معوض ، مشکل مالکان حل 
و امکان خانه در شــدن آنها در آینده فراهم می شود.

این مسئول تاکید کرد: بدون شک با جانمایی زمین 
جدید، شــهرداری همکاری لازم با مالکان را جهت 
اخذ مجوزهای ساخت و ساز خواهد داشت.وی گفت: 
به دستور اســتاندار البرز، قرار شده ظرف مدت یک 
ماه دستگاه های متولی تامین زمین معوض، نسبت 
بــه معرفی آن اقدام کنند تا ادامه کار بعد از یک ماه 

پیگیری شود.

بخشی از فاضلاب شهر کرمانشاه از 
رودخانه آبشوران جدا می شود

 مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان کرمانشاه 
گفت: بــا اجرای ۶.۵ کیلومتر از شــبکه جمع آوری 
فاضلاب محله شــاطرآباد شــهر کرمانشاه بخشی از 
فاضلاب این شــهر از رودخانه آبشوران جدا خواهد 
شــد. »رضا داودی« افزود: شــرکت آب و فاضلاب 
استان کرمانشــاه با توجه به ورود بخشی از فاضلاب 
شهر کرمانشــاه به رودخانه آبشوران و تبعات زیست 
محیطی ناشی از آن پروژه جداسازی فاضلاب محله 
شاطرآباد از رودخانه آبشــوران را آغاز کرد. به گفته 
وی، با اتمام این پروژه که شامل ۶.۵ کیلومتر اجرای 
شــبکه جمــع آوری و خط انتقــال فاضلاب محله 
شاطرآباد با لوله 200، 2۵0، 31۵، 400، ۵00 و ۶00 
میلیمتر و از نوع پلی اتیلن است علاوه بر جداسازی 
بخشی از فاضلاب شهر کرمانشاه از رودخانه آبشوران 
2 هزار و ۹00 نفر نیز زیرپوشــش خدمات فاضلاب 
مدرن قــرار خواهند گرفت.مدیرکل شــرکت آب و 
فاضلاب کرمانشاه پیشــرفت این پروژه را 2۵ درصد 
عنــوان کرد و افزود: به طور قطع با افزایش اعتبارات 
بخــش فاضلاب و تخصیص اعتبار موردنیاز می توان 
فاضلاب شهر را به صورت کامل از رودخانه آبشوران 
جدا ساخت. آبشوران رودخانه ای است که از دل شهر 
یک میلیون نفری کرمانشاه عبور می کند و به محلی 
برای ریزش فاضلاب و زباله ها تبدیل شده است. منشا 
این رودخانه که سراب قنبر در جنوب غرب کرمانشاه 
است با عبور از دل محلات شهر راهش را تا رودخانه 
قره ســو در ضلع شمال شــرقی کرمانشاه ادامه می 
دهد و با این رودخانه یکی می شود. شهر کرمانشاه با 
یک میلیون نفر جمعیت حدود نصف جمعیت استان 
را در خود جا داده و بیشــتر فاضلاب مرکز استان به 

رودخانه قره سو سرازیر می شود.

خبر

»ابتذال شر« چگونه اتفاق می افتد؟
اینکه مســئولی که صدور مجوز، نظــارت و احیاناً 
سانســور فیلم در حوزه مســئولیت وی است عنوان 
کند که اساســاً فیلم نمی بیند، اینکه نماینده مجلس 
صریحــاً اعلام کند که کتاب نمی خواند، اینکه خانمی 
با مسئولیت دبیری کمیسیون فرهنگی مجلس شورای 
اسلامی خواستار توقف پخش یا اکران فیلم هایی شود 
که آن ها را ندیده اســت و بالاتر از همه، اینکه نماینده 
مجلس که وظیفه ابتدایــی و بدیهی اش قانون گذاری 
و نظارت بر حســن اجرای قانون است، صرفاً به دلیل 
انجام وظیفه ای )بخوانید رعایت قانون( به گوش سرباز 
وظیفه سیلی بزند، شهردار اصولگرایی که بیانیه بدهد 
و رســماً تبلیغ کند که »ما بســتگان خود را سر کار 
نمی آوریم« و بخشــنامه ممنوعیت صادر کند و بعد 
خودش دامادش را بی هیچ تخصص و سابقه کار مرتبط 
سرکار بیاورد یا برای وزیر شدن برادر دامادش لابی کند 
و ... این ها همه و همه می تواند مصداق هایی از عدم تقوا 

در نگاهی نزدیک به نگاه شهید چمران باشد.
یا وقتی نماینده مجلســی تلفظ ســاده یک کلمه 
انگلیســی را پیش از عنوان در رسانه ملی نمی داند و 
بررسی هم نمی کند، »آنی ور و آنی تایم« یک فاجعه را 
رقم می زند. وقتی همین نماینده جوان و انقلابی در لزوم 
ممنوعیت واردات گوشی آمریکایی حنجره پاره می کند 
و اتفاقاً در همان زمان با گوشــی آیفون از رسانه ای که 
طبق قانون همین مملکت فیلتر و غیرقانونی اعلام شده 
است، توئیت می کند. هنگامی که نماینده مجلسی که 
اســتاد دانشگاه هم هست تا کنون اســم موزه لوور را 
نشنیده است و علیرغم راهنمایی و تذکر چندباره نام 
صحیح ایــن مکان، حقارت بار و درمانده تکرار می کند 
لوووَر، لووبرَ و ... پر واضح اســت که بی تقوایی خواهد 
بود اگر همین فرد عضو گروه پارلمانی دوســتی ایران 
و فرانسه باشد! و بر همین منوال، آن نماینده ای که در 
رد مذاکرات هسته ای ید طولایی دارد و درعین حال در 
گفته و نوشته کلمه ساده NPT را MPT می گفت 
و می نوشــت، بدیهی است که اطلاعی از اصل داستان 
ندارد و حتی یک بار اســناد موضــوع را مطالعه نکرده 
اســت. همه این موارد به بی سوادی – و بی تقوایی – 
برمی گردد. این لیست را می توان ساعت ها ادامه داد و 
به داســتان 4درصدی ها و خرید سیسمونی از خارج و 
توجیه های بدتر از گناه مرتبط کرد. قطعاً فاجعه است 
که اطلاعات مسئولان و نمایندگان قانون گذار از حوزه 
مســئولیت و اظهارنظر و عملکردشان، ناچیز و گاهی 
از عامه مردم هم کمتر اســت. چیزی که مستقیماً بر 
جهت گیری، تصمیم سازی و در نتیجه نان مردم تأثیر 
مستقیم خواهد گذاشت. در جایی که وزارت رفاه کشور 
رســماً اعلام کند که بیش از یک سوم ایرانیان در فقر 
مطلق زندگی می کنند، نمایندگان مردم باید بدانند که 
شعار، آرمان گرایی، سخن رانی و دستور، مشکل را حل 
نمی کنــد. جایی که اولویت ملت، اقتصاد و افت ارزش 
پول ملی است، پرداختن به تحدید فضای مجازی آن هم 
در شرایطی که تمام مسئولین در رسانه های فیلتر شده 
نظیر توئیتر، اینســتاگرام، تلگــرام و ... حضور دارند، 
بی شباهت به اعلام آمریکا و انگلیس به عنوان شیطان 
بزرگ و درعین حال فرستادن آقازاده ها برای تحصیل 

علم و پول به همان کشورها نیست؟
***

زیــاد در ابتذال تزویر گفتیم؛ اما ابتذال شــر از دید 
این قلم، همه موارد گفته شده است و همه اش نیست! 
مخاطب این نوشــته، روزنامه نــگاران، فعالین فضای 
مجازی، صاحبان تریبــون، امامان جمعه و به خصوص 
جامعه شناسانی هستند که در پی نواله ناگزیر به توجیه 
عملکرد برخی مسئولین می پردازند! کسانی که علیرغم 
علم به فاجعه، به طبیعی جلوه دادن شرایط، توجیه وضع 
موجــود و بدتر از آن وعده آینده بهتر می پردازند! اصل 
فاجعه، طبیعی جلوه دادن فاجعه ای اســت که رخ داده 
یا در حال رخ دادن اســت. فاجعه ای در حوزه اندیشه 
اجتماعی که تحت تأثیر قلم های استخدام شده، موجب 
می شود که مردم در مواجهه با فجایع کوچک و بزرگ، 
اساساً قادر به تمیز دادن خیر از شر نشوند و بدین طریق، 
کم کم شــر تبدیل به امری عادی شــود. میرزابنویسِ 
سفارش پذیری که در توجیه عملکرد منفی یک مسئول، 
قلم می زند، با خالی کردن وجود مردم از خودانگیختگی، 
آزادی و همبستگی، در این تلاش است تا تک تک افراد 
جامعه را – مثل خودش – تبدیل به مهره هایی کند که 
برای پیشبرد اهداف خود، خیر را شر یا برعکس شر را 
خیر جلوه دهند. در چنین شرایطی، حتی عادی ترین 
افراد )که لزوماً ذات شروری ندارند( اگر قوه داوری خود 
را کنار نهند، وجدان خویش را ســرکوب کنند و مثل 
»آیشمن« به دام ســرباز زدن از تفکر بیفتند، ممکن 
است به سادگی و از سر پست ترین انگیزه ها، زمینه ساز 
یا مرتکب هولناک ترین شرها بشوند یا در مقام توجیه 
عملکرد دیگران، به عامه مردم یا آینده آن ها ضربه های 
جبران ناپذیری بزنند. در این نــگاه، روزنامه نگاری که 
بــه هر دلیل نقــد منصفانه را کنار بگــذارد و در برابر 
کج روی ها سکوت کند، فعال اجتماعی که سوءاستفاده 
از قدرت توسط مســئولان را به طنز بگذراند و بگذرد، 
جامعه شناسی که می داند تصمیم های غلط امروز، فجایع 
آینده را رقم خواهد زد و از ســر ترس یا طمع سکوت 
می کند و... بی آنکه ذات شروری داشته باشند، در ابتذال 
شر دســت وپا می زنند. ازنظر این قلم »پیش پاافتادگی 
شــر« آنجا رقم می خورد که روزنامه نــگاران، جامعه 
شناسان، نخبگان، فعالان اجتماعی، طبقه روشنفکر و 
به خصــوص خطبا و امامان جمعه در پی جلب رضایت 
صاحبان مســئولیت یا با دلایل مادی دیگر، به توجیه 
ناتوانی های مسئولان بپردازند و توجیهات و بهانه های 
سیاسیون را تئوریزه کرده و مستندسازی کنند. »ابتذال 
شر« نه به دست مسئولان بی کفایت و بر صدر نشستگان 
بی لیاقت که به دســت جامعه شناسان نخبه ای اتفاق 
می افتد که نامرادی ها را توجیه یا در برابر وضع موجود 

سکوت پیشه می کنند.

ادامه از صفحه اول

طی مراســمی، دانشگاه شیراز و اداره کل 
اســتاندارد فارس، با هــدف بهره مندی از 
تــوان و ظرفیت های تخصصی متقابل برای 
ارائه  هرچــه بهتر خدمات علمــی، فنی و 

آزمایشگاهی، تفاهمنامه ای مبادله کردند. 
این مراسم با حضور رئیس دانشگاه شیراز 
و مدیرکل اســتاندارد استان فارس، برگزار 
شد وتفاهم نامه  همکاری در زمینه  خدمات 
علمی و فنی و آزمایشــگاهی امضا و مبادله 

کردند.
این تفاهم نامــه که در راســتای ارتباط 
و  مشــترک  و  ســازنده  همــکاری  و 
به کارگیــری هرچه بیشــتر علــم و دانش 
روز و استانداردســازی رشــته های فنی و 
آزمایشــگاهی در حوزه تحقیقات کاربردی 
و تدوین و تجدیدنظر اســتانداردهای ملی 
ایران، به مدت دوســال منعقد و در ۶ماده و 

31بند تنظیم شده است.
تعهدات  ازجملــه  تفاهم نامه  ایــن  طبق 
اداره کل اســتاندارد فــارس، همــکاری در 
و  تدوین  آموزشــی  کارگاه های  برگــزاری 
ترویج مورد درخواست دانشگاه برای اعضاء 
محترم هیئت علمی دانشــگاه، همکاری و 
ارائه راهنمایی برای استانداردســازی چند 
شیراز  دانشگاه  دانشکده های  در  آزمایشگاه 
به عنوان  به ویژه آزمایشگاه مرکزی دانشگاه 
اســتاندارد در چارچوب  آزمایشگاه همکار 
قوانین و ضوابط موجــود، برگزاری کارگاه 
آشنایی با استاندارد و استانداردسازی برای 
استادان و دانشجویان، همکاری با آزمایشگاه 
مرکزی دانشگاه شیراز برای تسهیل فرآیند 
کالیبراسیون و استانداردکردن تجهیزات در 
چارچوب قوانین و ضوابط موجود، همکاری 
با آزمایشــگاه مرکــزی در زمینه برگزاری 
کارگاه هــای حضــوری و آنلایــن مرتبط 
استانداردســازی،  و  اســتاندارد  با مباحث 
دانشگاه  آزمایشگاه های  از ظرفیت  استفاده 

بــرای گرفتــن خدمات آمــوزش و آزمون 
محصولات به ویژه محصولات دانش بنیان در 
چارچوب قوانیــن و ضوابط موجود، ارائه ی 
اداره کل  آزمایشــگاهی  تجهیزات  لیســت 
اســتاندارد فارس برای هم افزایی تجهیزاتی 
یا امکانات آزمایشــگاهی در شــیراز، اعلام 
ملی  اســتانداردهای  تدویــن  اولویت های 
مورد نیاز به دانشــگاه، استفاده از ظرفیت 
پایان نامه ها و رســاله های دانشجویان ارشد 
و دکتری دانشــگاه برای پیشــنهاد تدوین 
استانداردهای پژوهش محور و همچنین در 
انجام اولویت های پژوهشی اداره کل توسط 
دانشــگاه )به عنوان مجــری( در چارچوب 
قوانیــن و ضوابــط موجود، تــلاش جهت 
تســهیل فرآیند گذراندن فرصت مطالعاتی 

اعضای هیئت علمی دانشــگاه شــیراز در 
صنعت در چارچوب قوانین و ضوابط موجود 

است.
برپایــه این تفاهم نامه دانشــگاه شــیراز 
متعهــد بــه تاســیس و راه انــدازی دفتر 
استانداردسازی و معرفی رابط برای پیگیری 
مباحث مرتبط و مشــترک و ایجاد ارتباط 

مناسب، شده است.
همکاری در برگزاری کارگاه های آموزشی 
بــرای اعضــای هیئت علمــی دانشــگاه و 
دانشــجویان در زمینه ی آمــوزش نحوه ی 
تدوین اســتانداردهای ملــی و بین المللی، 
به ویــژه  محصــولات  استانداردســازی 
معرفی  و  دانش بنیان؛ شناسایی  محصولات 
برای  علاقه منــد  دانشــجویان  و  اســاتید 

همکاری با اداره کل؛ اعــلام توانمندی ها و 
تجهیزات آزمایشــگاهی موجود در دانشگاه 
شــیراز؛ ایجاد امکان اســتفاده از ظرفیت 
آزمایشــگاه های دانشگاه برای ارائه خدمات 
آموزشی و تدوین اســتانداردهای پژوهش 
محور و همچنین استانداردسازی محصولات 
دانش بنیان در چارچــوب قوانین و ضوابط 
موجود؛ تلاش بــرای جهت دهی پروژه های 
کارشناســی، کارشناسی ارشــد و دکتری 
به منظور تدوین و تجدیدنظر استانداردهای 
ملی و همچنین انجام طرح های پژوهشــی 
مصــوب اداره کل و کمــک بــه برگزاری 
برای  ســمینارها و کارگاه هــای تخصصی 
معرفی و فرهنگ ســازی استاندارد از دیگر 

تعهدات دانشگاه شیراز است.

 با هدف بهره مندی از توان و ظرفیت های تخصصی متقابل 

مبادله تفاهمنامه بین دانشگاه شیراز و استاندارد فارس

رییس سازمان فنی و حرفه ای کشور گفت: چتر آموزش 
های فنــی و حرفه ای با هدف مهــارت افزایی در جامعه، 

گسترده شده است.
بــه گــزارش اداره کل روابط عمومی و امــور بین الملل 
استانداری البرز، حسینی نیا در شورای عالی مهارت استان 
که روز یکشنبه در ســالن شهدای دولت استانداری برگزار 
شد، افزود: با تشــکیل این شورا در استان ها طی تعامل با 
مجموعــه ظرفیت ها، در خصوص اجرای برنامه ها، بحث و 

تبادل نظر می شود.
وی ادامــه داد: طرح مهــارت آموزی ای پــی دی برای 
دانشجویان ارائه شــده که بدنبال اجرای آن در دانشگاه ها 

هستیم.
حســینی نیا گفت: همچنین طرحی با عنوان نخلســتان 
با تاکید بر فناوری هــای آی تی برای فارغ التحصیلان در 

دستور کار قرار دارد.
وی افزود: مهارت آموزی در محیط حقیقی کار با همکاری 

اصناف و صنایع استان در برنامه است.
این مســئول گفت: راه اندازی مرکز ســنجش مهارت در 
استان و مرکز ویژه آموزشی برای بانوان نیز از جمله برنامه 

های این سازمان محسوب می شود.
وی افزود: از حداکثر ظرفیت بخش خصوصی برای تحقق 

اهداف، استفاده می کنیم.
رییس ســازمان فنی و حرفه ای کشــور گفت: در دولت 
ســیزدهم تعداد مراکز جوار بنگاه هــای اقتصادی از ۵۵0 

واحد به 2 هزار و 2۵0 واحد رسیده است.
وی افزود: درصدد هستیم که هر کارخانه یک مرکز جوار 

مهارت آموزی داشته باشد.
مسیر توســعه کشــور به افراد ماهر، فعالیت های فنی و 

اســتارت آپی نیاز دارد/دستیابی به اشتغال ستادی و اداری 
برای همه امکان پذیر نیســت/مهارت افزایی دانشجویان و 
متقاضیان کار در اســتان با تعامل آموزشــگاه های فنی و 
حرفــه ای/افزایش مهارت کارجویان، نــرخ بیکاری البرز را 

کاهش می دهد
نماینده عالی دولت در اســتان البرز گفت: مسیر توسعه 
همه جانبه کشــور به نیروهای فنــی و ماهر، کارآفرینان و 
فعالان اســتارت آپی و دانش بنیان نیاز دارد؛ البته این نوع 

اشتغال عموما درآمد های بهتری نیز دارند.
بــه گــزارش اداره کل روابط عمومی و امــور بین الملل 
استانداری البرز، مجتبی عبداللهی در جلسه شورای مهارت 
استان که روز یکشنبه با حضور رییس سازمان فنی و حرفه 
ای کشــور در سالن شهدای دولت اســتانداری برگزار شد، 
افــزود: مجموعه مســئولان مربوطه در این نشســت برای 

همراهی و تبادل نظر بیشتر، حاضر هستند.

وی ادامــه داد: بهره بــرداری از ظرفیت بخش خصوصی 
برای مهارت افزایی در ابعاد مختلف، مد نظر قرار دارد.

عبداللهی گفت: یکی از راه های موثر دستیابی جوانان به 
اشتغال مناسب، مهارت آموزی است.

وی افزود: بر این باور هســتیم که بــا همکاری و تعامل، 
نســبت به فن آمــوزی و مهــارت افزایی دانشــجویان و 

فارغ التحصیلان دانشگاه ها، اقدام کنیم.
اســتاندار البرز گفت: درصدد هستیم که در شهرک های 
صنعتی اســتان، مجموعه های فنــی و حرفه ای راه اندازی 

کنیم.
وی افزود: افراد با حضور در واحد های صنعتی و آشــنایی 
میدانی با مهارت ها با ســهولت بیشتری می توانند توانمند 

و ماهر شوند.
عبداللهــی گفت: این امکان وجــود دارد که پس از پایان 
دوره آموزشــی، متقاضیان اشــتغال به شــغل مناسب در 

واحد های تولیدی و صنعتی دست یابند.
وی افزود: اکنون تمامی شــهرک های صنعتی استان به 
نیروی کار ماهر نیاز دارند و از این روند استقبال می کنند.

عبداللهی گفت: فرهنگ سازی در حوزه اشتغال از اهمیت 
بالایی برخوردار است چراکه جامعه باید از محدودیت های 

حضور در شغل های ستادی و اداری آگاه شوند.
وی افزود: مسیر توسعه همه جانبه کشور به نیروهای فنی 
و ماهر، کارآفرینان و فعالان استارت آپی و دانش بنیان نیاز 
دارد؛ البته این نوع اشــتغال عموما درآمد های بهتری نیز 

دارند.
استاندار البرز گفت: اســتان البرز برای کاهش محسوس 
نرخ بیکاری مصمم اســت و تمامی توان خود را برای تحقق 

این هدف بسیج کرده است.

رییس سازمان فنی و حرفه ای کشور:

هر کارخانه یک مرکز جوار مهارت آموزی خواهد داشت

نماینده مردم شاهرود و میامی در مجلس، گفت: در سفر 
نمایندگان عضو کمیســیون عمران و معاونان وزرا یک هزار 
و 300 میلیارد تومان اعتبار به شهرســتان های شاهرود و 

میامی تعلق گرفت.
علی اصغر خانی در شــورای اداری شاهرود با بیان اینکه 
ما برای تحول در شــاهرود و میامی باید به سراغ اعتبارات 
ملــی و بخش خصوصی بــه مثابه بهتریــن و قوی ترین و 
مطمئن تریــن راه برویم، اضافه کرد: ما هر ســال بودجه را 
رصــد می کنیم و لذا می دانیم کــه اگر 180 میلیارد تومان 
برای شــاهرود در نظر گرفته شده اما ۹0 میلیارد تومان آن 

بیشتر اختصاص پیدا نمی کند.
وی با بیان اینکه در ســفر اعضای کمیســیون عمران و 
معاونان وزرا به شاهرود به یک باره یک هزار و 300 میلیارد 
تومان اعتبار به شــاهرود و میامی اختصاص می یابد و این 
اندازه چهار ســال اعتبارات کل این شهرستان ها است، ابراز 
کرد: ما باید تلاش کنیم که این اعتبارات را جذب و بتوانیم 

هزینه کنیم.
نماینده مردم شریف شاهرود و میامی در مجلس شورای 

اســلامی با بیان اینکه 2۵ میلیارد تومان قیر رایگان آماده 
شــده اما نمی توانند جــذب کنند، گفت: امســال قانون 
موقتی مصوب شــد که سال مالی از پایان خرداد به پایان 
شــهریورماه بیاید در واقع این به آن معنی اســت که هر 
کــس هر اعتباری را جذب نکرد، به خزانه باز می گردد لذا 

انتظار داریم که مسئولان در راستای جذب اعتبارات کوشا 
باشند اما هنوز هم مسئولانی داریم که در جذب اعتبارات 

مشکل دارند.
خانی با بیان اینکه بودجه باید اول فروردین بسته شود اما 
ما مدام آن را به عقب انداخته ایم تا مســئولان بتوانند آن را 
جذب کنند و این کار درستی نیست، بیان کرد: بودجه باید 
یک ساله باشد اما امروز شاهد هستیم که عملًا بودجه یک 
و نیم ســاله یعنی از فروردین 1400 تا شهریورماه 1401 

است.
وی با بیان اینکه مرکز اســتان باید موانع را از پیش پای 
شهرســتان های خودش بردارد نه اینکه هووی آنان شــود، 
گفت: ما کافی اســت با وزیری جلسه ای بگذاریم اما برخی 
به یکباره جیــغ و داد راه می اندازند کــه مبادا خط تولید 
خــودروی کوئیک به شــاهرود بیاید در صورتــی که باید 
خوشــحال باشــند که این اســتان متحول می شود ما در 
واقع کار مرکز را انجام می دهیم چرا که آنجا باید شــهرها 
و روستاها را پشتیبانی کند، ما استانی نداریم که مرکز آن، 

هووی شهرستان هایش باشد.

گلایه نماینده شاهرود از ناتوانی برخی مسئولان در جذب اعتبارات

 باید به سراغ اعتبارات ملی و بخش خصوصی برویم


